

**No. 144—Mr. Broadbent—March 7, 1973**

That an Order of the House do issue for a copy of the evaluation reports prepared in the past two years by the Treasury Board of the Programme to Enhance Productivity (PEP), administered by the Department of Industry, Trade and Commerce.

**No. 145—Mr. Broadbent—March 7, 1973**

That an Order of the House do issue for a copy of the evaluation reports prepared in the past two years by the Treasury Board of Programme for the Advancement of Industrial Technology (PAIT), administered by the Department of Industry, Trade and Commerce.

**No. 146—Mr. Broadbent—March 7, 1973**

That an Order of the House do issue for a copy of the evaluation reports prepared in the past two years by the Treasury Board of Motor Vehicle Manufacturers' Remission Programme (MVM), administered by the Department of Industry, Trade and Commerce.

**No. 147—Mr. Broadbent—March 7, 1973**

That an Order of the House do issue for a copy of the evaluation reports prepared in the past two years by the Treasury Board of the Machinery Remission Programme (MACH), administered by the Department of Industry, Trade and Commerce.

**No. 148—Mr. Broadbent—March 7, 1973**

That an Order of the House do issue for a copy of the evaluation reports prepared in the past two years by the Treasury Board of Industrial Research and Development Incentives Act (IRDIA), administered by the Department of Industry, Trade and Commerce.

**No. 149—Mr. Broadbent—March 7, 1973**

That an Order of the House do issue for a copy of the evaluation reports prepared in the past two years by the Treasury Board of the Industrial Design Assistance Programme (IDAP), administered by the Department of Industry, Trade and Commerce.

**No. 150—Mr. Broadbent—March 7, 1973**

That an Order of the House do issue for a copy of the evaluation reports prepared in the past two years by the Treasury Board of the General Adjustment Assistance Programme (GAAP), administered by the Department of Industry, Trade and Commerce.

**No. 151—Mr. Broadbent—March 7, 1973**

That an Order of the House do issue for a copy of the evaluation reports prepared in the past two years by the Treasury Board of the Employment Support Programme (ESP), administered by the Department of Industry, Trade and Commerce.

**N° 144—M. Broadbent—7 mars 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copies des rapports d'évaluation préparés par le Conseil du Trésor, ces deux dernières années, sur le programme pour l'accroissement de la productivité (PEP) administré par le ministère de l'Industrie et du Commerce.

**N° 145—M. Broadbent—7 mars 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copies des rapports d'évaluation préparés par le Conseil du Trésor, ces deux dernières années, sur le programme pour l'avancement de la technologie (PAIT) administré par le ministère de l'Industrie et du Commerce.

**N° 146—M. Broadbent—7 mars 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copies des rapports d'évaluation préparés par le Conseil du Trésor, ces deux dernières années, sur le programme d'exonération des droits de douane pour les fabricants de véhicules à moteur (MVM) administré par le ministère de l'Industrie et du Commerce.

**N° 147—M. Broadbent—7 mars 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copies des rapports d'évaluation préparés par le Conseil du Trésor, ces deux dernières années, sur le programme d'exonération des droits de douane pour les machines (MACH) administré par le ministère de l'Industrie et du Commerce.

**N° 148—M. Broadbent—7 mars 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copies des rapports d'évaluation préparés par le Conseil du Trésor, ces deux dernières années, sur la loi stimulant la recherche et le développement scientifiques (IRDIA) administré par le ministère de l'Industrie et du Commerce.

**N° 149—M. Broadbent—7 mars 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copies des rapports d'évaluation préparés par le Conseil du Trésor, ces deux dernières années, sur le programme d'aide au dessin industriel (IDAP) administré par le ministère de l'Industrie et du Commerce.

**N° 150—M. Broadbent—7 mars 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copies des rapports d'évaluation préparés par le Conseil du Trésor, ces deux dernières années, sur le programme d'aide générale de transition (GAAP) administré par le ministère de l'Industrie et du Commerce.

**N° 151—M. Broadbent—7 mars 1973**

Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copies des rapports d'évaluation préparés par le Conseil du Trésor, ces deux dernières années, sur le programme de soutien de l'emploi (ESP) administré par le ministère de l'Industrie et du Commerce.